
Geachte aanwezigen,

Hierbij wil ik het woord voeren over het voornemen van de gemeente Dijk en Waard om op de 
locatie Heerhugowaard het restafval eens in de drie weken op te halen. Zelf ben ik een aantal jaren 
afvalcoach geweest bij HVC. Bewoners liepen in HVC gemeente bij het verminderen van de 
inzameling van de kliko voor restafval tegen diverse problemen op.

Graag wil ik op dit voornemen en deze ambitie een toelichting geven.

Is er bij deze ambitie nagedacht over:

- Inwoners met medisch afval. Denk dan bijvoorbeeld aan incontinentie materiaal, lege 
verpakkingen van sondevoeding en stomazakken. Deze inwoners zullen problemen gaan 
ervaren met de lediging eens in de drie weken qua volume en qua stankoverlast. 

- Gezinnen met kinderen in de luiers. Deze gezinnen zullen ook problemen gaan ervaren met 
de lediging eens in de drie weken qua volume en qua stankoverlast.

- Inwoners met een kat en kattenbak. Bij een lediging eens in de drie weken wordt de kliko 
voor restafval erg zwaar van het grind. Ook de ontlasting van de katten geeft stankoverlast 
en trekt bovendien veel maden aan. Vooral door de warmere zomers.

- De kliko voor restafval wordt zwaarder, ook bij juist afval scheiden. Dit kan voor problemen 
zorgen voor de oudere inwoners van Heerhugowaard.

Bij dit voornemen zou de Gemeenteraad kunnen inventariseren over:

- Communicatie en ondersteuning van inwoners om beter afval te scheiden om zo minder 
restafval over te houden.

- Hoe gaat het in de toekomst met het scheiden van afval in de appartementen. Zodat ook 
daar minder huishoudelijk restafval komt.

- De openingstijden van de Gemeentewerf. Deze is nu geopend elke werkdag van 08.00 uur tot 
16.00 uur.  Tevens op zaterdag. Steeds meer inwoners werken op deze openingstijden en zo 
wordt het moeilijk gemaakt om klein grofvuil langs te brengen. Denk hierbij vooral aan kleine 
huishoudelijke elektrische apparaten en piepschuim wat nu nog vaak bij het restafval 
belandt.

- Komt er door dit voornemen meer zwerfafval? Hoe gaan we regels maken met de inwoners 
die op dit moment zwerfafval prikken. De bewoners zullen het zwerfafval niet meer bij hun 
restafval doen.

Kunnen we in de gemeente Dijk en Waard afvalcoaches inzetten om het doel voor 2027 voor 
maximaal 170 kilo restafval per persoon per jaar te realiseren. 

Heeft de gemeenteraad van Dijk en Waard de optie overwogen van nascheiding in plaats van 
bronscheiding? Zoals nu in meerdere gemeentes gebeurt.

Om de VANG doelstelling te halen moet de kwaliteit van de ingezamelde huishoudelijke 
afvalstromen worden verhoogd om daarbij de recycling te verbeteren. Daarbij wil de overheid in 
2050 naar een circulaire economie. Het is duidelijk dat er maatregelen genomen moeten worden om 
het restafval te verminderen. Maar ik hoop dat u mijn aangedragen argumenten overweegt in de 
besluitvorming over de te nemen maatregelen.


